
Bestyrelsesmøde søndag 27/02-22 

Til stede: 

Christian 

Jim 

Lone 

Ris og ros 

• Der er kommet forslag op, omkring afvikling af klubmesterskab. A-rækken begynder, på 

kampdagen, først, og de spiller i tilbygningen. 

Økonomi 

• Økonomien er sund  –  Vi er i øjeblikket 44 medlemmer 

Evt. 

• Damedouble afvikles d. 12/03 – der er i øjeblikket 9 tilmeldte hold, ud af 24.  

• I begyndelsen af den kommende sommer, når turneringen er overstået, vil vi give klubben 

en opfriskning. Datoen vil blive meldt ud i god tid, og vi håber at folk vil komme og hjælpe 

og hygge i en ”arbejds-weekend”. 

• Vi vil forsøge at få fat i en Bull-Shooter maskine mere. Jim tager fat i Ib og Per og hører om 

mulighederne. 

• Der vil blive afholdt generalforsamling en gang i maj måned. Vi opfordrer klubbens 

medlemmer til at komme med forslag til: 

1: Vedtægtsændringer 

2: Bestyrelsesmedlemmer – hvis man selv -eller foreslår andre til bestyrelsen 

3: Emner man mener skal tales igennem på mødet. 

 

 

 

 

 


